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Warning: Risk of electric shock, fire or personal injury. This product 
must be installed safely. Connect only to dedicated 220V~, 50Hz , 
10A circuit protected by Ground-Fault Circuit-Interrupters (GFCI’s) 
or Earth-Leakage Circuit-Breakers (ELCB’s). 

Min water pressure 0.07Mpa (dynamic pressure)
Max water pressure 0.74Mpa.

When install the product in the room, a stop valve shall be installed in 
a close proximity. For emergency circumstances, the water inlet valve 
shall be stopped without using any tools; otherwise unexpected failure 
may cause the loss to the customer. 
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The new hose-sets supplied with the appliance are to be used and that old 
hose-sets should not be reused.  

Warning: Risk of electric shock, fire or personal injury. 
This product must be installed safely. Connect only to 
dedicated 220V~, 50Hz, 10A circuit protected by 
Ground-Fault Circuit-Interrupters (GFCI’s) or Earth-
Leakage Circuit-Breakers (ELCB’s). 

220V~,  50Hz, 10A
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          The new hose-sets supplied with the appliance are to be used and
that old hose-sets should not be reused.  

Connect T-valve to water supply system (valve shall be purchased by 
customer). 
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The seat is activated by skin-to-seat contact. To activate the seat controls
 for testing purpose, facing the toilet first, then hold seat from right front 
edge about ½ position by hand, hear the seat on right side of the rotating 
shaft generate one “click” (gravity induction). 

The contact might not be activated if

It is difficult to activate contact for light weight children.
There’s clearance between seat bumper to toilet due to mobile structrure
 design.  

Note

customer does not sit all way in.

(inside)

Toilet seat downward

Clearance

Contact 

Switch ON

 Ensure if water inlet valve is OPEN. 
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必须使用随器具附带的新软管组件，旧软管组件不能重复使用。

警告：触电、火灾或人身伤害的危险。本产品必须安全接地。只能连接
到专用的 220V~, 50Hz，10A带接地故障断路器或接地漏电保护器的电
路中。

最小进水压力0.07Mpa（动压）
最大进水压力0.74Mpa。

在安装本产品的同一房间中，需要在触手可及的位置安装一个止水阀，
用于紧急情况下，无需借助工具即可切断本产品的进水水路；否则本
产品的意外故障可能会导致用户损失。
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220V~，50Hz，10A

警告：触电、火灾或人身伤害的危险。本产品必须安全
接地。只能连接到专用的 220V~，50Hz，10A带接地
故障断路器或接地漏电保护器的电路中。
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(角阀需客户自行购买)

必须使用随器具附带的新软管组件，旧软管组件不能重复使用。
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用手按住座圈右边离前端大约1/2处，听到座圈右边转轴处
发出“咯嗒”一声（重力感应）。

坐得不深的话，有可能没有

须知

体重轻的儿童在使用时，接通着座开关会比较难。

因为便座是上下移动的构造，所以便座缓冲垫和便器间设计有间隙。

接通着座开关。

开关ON
间隙

便座向下

着坐开关
（内设）

确认进水阀是否已打开。
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